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§ 1  
Mötets öppnande 

Robert Harris öppnar mötet och hälsar alla välkomna.  

§ 2  
Justering av dagens protokoll 

Michael Fored utses att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 

§ 3  
Godkännande av föredragningslista 

Ett extra/tillkommande ärende anmäls (§ 16). Med detta godkänns föredragningslistan.  

§ 4  
Anmälan av föregående protokoll 

Protokoll från sammanträdet 2024-04-11 läggs till handlingarna. 

§ 5  
Anmälan av 

a)  Toolkit för att integrera lika villkor i undervisningen finns nu på engelska: Equal 
opportunities in teaching- a toolkit (Canvas) 

b) Protokoll från sammanträde i fakultetsnämnden (FN) 2024-04-17 

c) Protokoll från sammanträde i kommittén för utbildning på grundnivå och avancerad nivå 
(KU) 2024-04-10 

d) Forskningsrådet protokoll 2024-02-08 

e) Forskningsrådet protokoll 2024-03-14 

f) Forskningsrådet protokoll 2024-04-16 

Anmälningsärendena läggs till handlingarna. 

§ 6  
Anmälan av ordförandebeslut 

2024:3 Styrgrupp för Swedish INterdisciplinary Graduate School in register-based 
research (SINGS) 

2024:4 Styrgrupp för forskarskola KI-Region Stockholm i molekylärmedicin för kliniker 

Ordförandebesluten läggs till handlingarna.  

§ 7  
Återkoppling från studentkåren 

Niels Krämer informerar om aktuell fråga inom doktorandsektionen (GCP-kurs). Diskussion 
följer.  

§ 8  
Utlysning forskarskolan i hälsovetenskap 2024 

Dnr 3-1849/2024 
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Maria Hagströmer informerar i ärendet. Inför årets utlysning har karensregler setts över för 
att stämma mot KID och ett par bedömningskriterier har förtydligats. För övrigt bibehålls 
process och rutin från föregående utlysning.  

Kommittén för utbildning på forskarnivå beslutar 

att utlysa upp till 14 anslag för delfinansiering av doktorand under 2024, varav kommittén 
finansierar 12 anslag 

att fastställa principer och process för utlysningen, och 

att tillstyrka den föreslagna utlysningsperioden: början av juni – slutet av augusti. 

§ 9  
Budget/verksamhetsplanering för kommittén för utbildning på forskarnivå 2025 
och prognos för 2026 - 2027 

Dnr 1-413/2024 

Eva Gunnarsson informerar i ärendet.  

Kommittén för utbildning på forskarnivå beslutar 

att fastställa underlaget avseende kommitténs budget och resursfördelning för 2025 inför 
beslut i fakultetsnämnden, 

att delegera till ordförande att besluta om smärre justeringar i underlaget, och 

att förklara beslutet omedelbart justerat. 

§ 10  
KFU:s kvalitetsrapport 2024 

Dnr 1-363/2024 

Karin Vågstrand informerar i ärendet. Kommittén diskuterade kvaliteten i verksamheten och 
möjliga förbättringsområden vid sammanträdet den 11 april. Utifrån den diskussionen har 
utkast till kvalitetsrapport färdigställts, den slutliga rapporten presenteras för 
fakultetsnämnden i juni. Diskussion följer.  

Kommittén för utbildning på forskarnivå beslutar 

att delegera till ordförande att fastställa KFU:s kvalitetsrapport 2024 utifrån synpunkter 
som lyfts vid dagens möte, och 

att förklara paragrafen omedelbart justerad. 

§ 11  
Avveckling av forskarutbildningsprogrammet Metabolism och endokrinologi 

Dnr 3-2180/2024 

Anna-Karin Welmer informerar i ärendet. Forskarutbildningsprogrammet Metabolism och 
endokrinologi har under många år bidragit till forskarutbildningens kvalitet med kurser och 
forskarutbildningsaktiviteter, men på senare år har endast enstaka forskarutbildningskurser 
med relativt få doktorander kunnat anordnas. Det är därför inte längre motiverat att ha ett 
separat forskarutbildningsprogram inom metabolism och endokrinologi. 
Forskarutbildningsaktiviteter inom ämnet kommer att kunna tillgodoses på annat sätt, till 
exempel inom ramen för forskningsnätverket inom endokrinologi och metabolism och det 
strategiska forskningsområdet diabetes. 

Kommittén för utbildning på forskarnivå beslutar 
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att avveckla forskarutbildningsprogrammet Metabolism och endokrinologi under år 2024 

att saldot från sista verksamhetsår, dvs år 2024, överförs till KFU i början på år 2025, och 

att förklara beslutet omedelbart justerat.  

§ 12  
KFU strategidag 

Robert Harris informerar om strategidag för kommittén, som blir i samband med 
kommitténs ordinarie sammanträde den 9 september.  

§ 13  
Omvärldsanalys monografier 

Ingeborg van der Ploeg informerar i ärendet. En omvärldsanalys över hur 
monografiavhandlingar ser ut på andra medicinska universitet i Sverige visar att 
monografiavhandlingar är sällsynta och att särskilda riktlinjer inte brukar finnas. I 
omvärldsanalysen ingår även exempel från medicinska fakulteter inom Norden och 
Nederländerna.  

§ 14  
Brainstorm: Hur hantera problemsituationer som påverkar publiceringskravet 
och avhandlingens innehåll 

Ingeborg van der Ploeg informerar i ärendet. Skälen till att publiceringskravet inte uppnås 
efter 4 års forskarutbildning varierar, och kan i vissa fall ligga utanför doktorandens kontroll. 
Workshop följer över frågan om hur hantera de som av olika skäl inte uppnått 
publiceringskravet i tid. Fördelar respektive nackdelar och risker av olika sätt att hantera 
situationen diskuteras. Ordförande konstaterar att frågan behöver återkomma för 
diskussion vid ett senare möte.  

§ 15  
Information från ordförande om aktuella frågor 

Robert Harris informerar om aktuella frågor.  

§ 16  
Övrig fråga: Fokusområde B2: Översyn av råd och nämnder för ökad tydlighet 
och transparens 

Karin Schmekel informerar i ärendet. ”Kollegialitet – en del av styrningen av ett lärosäte” 
ingår i arbete med KI:s fokusområde B2: Översyn av råd och nämnde för ökad tydlighet och 
transparens. Exempel på frågor för kollegiala organ och identifierade utmaningar beskrivs. 
Arbetsgrupp och referensgrupp/er för det fortsatta arbetet ska tillsättas,. I arbetsgruppen 
ska en ledamot per kommitté ingå.  
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Vid protokollet 

Margareta Stark 

Justeras Justeras 

Robert Harris Michael Fored 
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